
Protokół Nr 12/2012 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 12 lipca 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wizja lokalna obiektów sportowych Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  
     w Białogardzie ( baseny kąpielowe, boisko piłki nożnej, kort tenisowy). 
3. Zaopiniowanie przeznaczonych do zbycia nieruchomości gruntowych położonych przy  
     ulicy Zielonej, obręb 018, działki nr 113/1, 113/2 i 113/3. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad. 1 
             Posiedzenie o godz. 15.00 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 K. Leś Przewodnicząca Komisji zaproponowała zniesienie z porządku posiedzenia 
punktu 2 – Wizja lokalna obiektów sportowych Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
oraz wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 omówienie spraw różnych. 
 Oględziny obiektów sportowych Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji zostaną 
przeprowadzone w innym terminie. 
 Komisja przyjęła porządek posiedzenia wraz ze zgłoszoną zmianą porządku 
posiedzenia, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
  
Ad 2. Zaopiniowanie przeznaczonych do zbycia nieruchomości gruntowych  
          położonych przy ulicy Zielonej, obręb 018, działki nr 113/1, 113/2 i 113/3. 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała przeznaczone do zbycia 
nieruchomości gruntowe położone przy Zielonej, obręb 018, działki nr 113/1, 113/2 i 113/3, 
głosując: za – 5 (jednogłośnie). 
 
Ad 3. Sprawy różne. 

Radny A. Siwek zgłosił propozycję, aby komisja na kolejnym posiedzeniu zapoznała 
się z dokumentacją, projektem budowlanym budowy ulicy Asnyka. 

Zdaniem Radnego studzienki kanalizacyjne wykonane są niezgodnie z projektem 
budowlanym.  

Przewodnicząca Komisji zgłosiła propozycję nazwy nowej ulicy w Białogardzie ulicą 
Stanisława Augusta Poniatowskiego. 

Radny P. Paukszto poinformował o konieczności remontu w ramach naprawy 
pogwarancyjnej dachu na budynku Centrum Kultury i Spotkań Europejskich. 

 
          
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.  
 O godzinie 1545 K. Leś Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 
zakończyła posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
Białogardu. 
 
protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca  Komisji 
                                            
                                       Krystyna Leś 


